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Protokół 39/2013 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego Rady 

Miejskiej w Strykowie odbytego w dniu 13 czerwca 2013 roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz osoby zaproszone wg załączonej listy 

obecności.  

Powitał zebranych i posiedzenie prowadził Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska i Planu Miejscowego Rady Miejskiej w Strykowie Pan Czesław Polit.  

 

Proponowany porządek posiedzenia:  

1. Podsumowanie pracy Komisji w I półroczu 2013 r. 

2. Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2013 r.  

3. Sprawy różne.  

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 1.  

 

Przewodniczący Komisji podsumował prace Komisji w I półroczu 2013 r. Plan pracy przyjęty 

na I półrocze i wnioski składane przez Komisje do Burmistrza zostały zrealizowane.  

 

Ad. 2.  

 

Plan pracy Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego Rady Miejskiej w 

Strykowie 

Lipiec 

1. Informacja o stanie zaawansowania prac nad zmianą Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania Gminy Stryków.  

2. Sprawy różne.  

 

Sierpień 

1. Informacja na temat gospodarki odpadami komunalnymi (ciekłymi i stałymi) w 

Gminie Stryków.  

2. Sprawy różne.  

 

Wrzesień 

1. Wypracowanie wniosków do projektu budżetu Miasta-Gminy Stryków na rok 2013.  

2. Sprawy różne.  

 

Październik  

1. Informacja na temat działalności Gminnej Spółki Wodnej.  

2. Sprawy różne.  

 

Listopad 

1. Realizacja inwestycji z zakresu ochrony środowiska przyjętych w budżecie Miasta-

Gminy Stryków na rok 2013.  

2. Sprawy różne.  
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Grudzień 

1. Wydanie opinii do projektu budżetu Miasta-Gminy Stryków na rok 2014.  

2. Ustalenie planu pracy Komisji na rok 2014. 

3. Sprawy różne.  

 

Ad. 3.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica pytał, czy jest rozstrzygnięty przetarg na 

odbiór śmieci po 1 lipca br., czy będzie kampania informacyjna i co ze śmieciami z działek.  

  

Pani Bożena Motylińska zastępca Burmistrza Miasta-Gminy Stryków odpowiedziała, że 

przetarg nie został rozstrzygnięty, wpłynęły 3 oferty:  

 Firmy RS II – 1.055.00,00 zł 

 Firmy Eko-Serwis – 1.207.000,00 zł 

 Firmy Remondis – 1.500.000,00 zł. 

W chwili obecnej trwa sprawdzanie dokumentacji, która jest bardzo obszerna. Trzeba 

pamiętać, że kwota, którą Gmina zbierze za śmieci musi zabezpieczyć w 100% koszty 

gospodarki odpadami w całej gminie.  Nasza Gmina przyjęła system odbioru śmieci z 

zamieszkałych nieruchomości. Działkowicze będą mieli dwa rodzaje możliwości odbioru 

śmieci:  

1. Zawarcie indywidualnej umowy z przedsiębiorcą, który jest wpisany do rejestru lub z 

ZGKiM i rozliczanie się z oddanych śmieci, 

2. złożenie deklaracji na okres czasowego zamieszkiwania. Dziś przedstawiamy zmianę 

uchwały w sprawie wzoru deklaracji, w której m. in. zaproponowane są rozwiązania 

dla działkowiczów, dzięki którym będą mogli wejść w nasz system. 

Następnie pani Bożena Motylińska zastępca Burmistrza Miasta-Gminy Stryków 

zaprezentowała projekt uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowania odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, na 

których zamieszkują mieszkańcy. Ministerstwo Cyfryzacji stwierdziło,  że obecne deklaracje 

zawierają zbyt dużo informacji chronionych. Generalny Inspektor Ochrony Danych 

Osobowych wypowiedział się, że nie można wymagać następujących danych: nazwisko 

rodowe, osoby współ zamieszkałe, wykreślono także drugie imię. W objaśnieniach dodany 

został nr rachunku oraz informacja o inkaso – będzie podjęta stosowana uchwała. Zmieniony 

został termin składania pierwszej deklaracji – wydłużono do dnia 30 czerwca. RIO 

kontrolując uchwały w innych gminach zarzucają ponad normatywne dane w deklaracjach. 

My zmieniamy to szybko, aby RIO nie stwierdziło nieważności uchwały. Będzie także 

możliwość złożenia uchwały drogą elektroniczną.  Nie kwestionujemy deklaracji złożonych 

wcześniej, nowe deklaracje będą składać osoby, które jeszcze nie złożyły deklaracji oraz 

osoby, które chcą złożyć korektę.  

 

Przewodniczący Komisji pytał, czy w Burmistrz nie będzie proponował zmiany stawek – 

chodzi o obniżenie tych stawek, czy nasz zakład budżetowy też obniży stawki.  

 

Pani Bożena Motylińska zastępca Burmistrza Miasta-Gminy Stryków odpowiedziała, że 

Burmistrz nie proponuje obniżenia stawek, ponieważ nie da się wyliczyć takiej stawki, która 

pokryje całą gospodarkę śmieciową w całej gminie. Jeśli chodzi o zakład budżetowy to nie 

potrafię powiedzieć, bo nie będzie on mógł odbierać śmieci od indywidualnych odbiorców, 

tylko z obiektów użyteczności publicznej, koszy ulicznych, koszy do segregacji śmieci. 

Zamierzamy do końca roku utrzymać ceny przyjęte w uchwale. Na następny rok zrobimy 

analizy, jak będą wpływać opłaty, jak będzie firma płacić. Gmina będzie musiała zatrudnić 

osobę na egzekucję, to gmina będzie spełniać rolę komornika.  
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Radny Witold Śliwkiewicz pytał czy mieszkańcy otrzymają worki na odpady segregowane.  

 

Pani Bożena Motylińska zastępca Burmistrza Miasta-Gminy Stryków odpowiedziała, że 

każda osoba, która zgłosiła system segregacji otrzyma plastikowy pojemnik od firmy, która 

wygra przetarg.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowania odpadami komunalnymi składanej 

przez właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy. 

Głosowanie: 7 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymu7jących się   

 

Następnie Burmistrz Andrzej Jankowski poinformował członków komisji o aktualnej sytuacji 

powodziowej w naszej gminie, lokalizowane były te miejsca, gdzie była trudna sytuacja. Jest 

sporo rowów nie czyszczonych, brak przepustów, jest potrzeba zabezpieczenia większych 

środków w roku następnym na ten cel. Będzie komisja do szacowania strat – po powodzi i po 

gradobiciu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica pytał na jakim etapie jest Studium.  

 

Pani Bożena Motylińska zastępca Burmistrza Miasta-Gminy Stryków odpowiedziała, że 11 

czerwca odbyła się debata publiczna, zainteresowanie było spore. Włożenie będzie jeszcze 

dwa tygodnie od debaty publicznej.  

 

Radny Marek Gierat zgłosił ubytki w drodze Wrzask Bronin, na skrzyżowaniu Osse – 

Ciołek –Bronin.  

      

 
Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała E. Tomczak.  

                             

 

 

                                                                                          Przewodniczący  

                                                                       Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska 

                                                             i Planu Miejscowego Rady Miejskiej w Strykowie Rady  

 

                                                                                            Czesław Polit 

 

 

 

 


